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Referat for Generalforsamling for 2023 
Torsdag den 21. marts. 2024 kl. 19:30 på Rask Mølle Kro 

 
 

1. Valg af dirigent 
Bjarne Larsen er valgt.  

 
2. Formandens beretning 

Året har i bund og grund været et stabilt år – set i antenneforenings regi. 
Der har ikke været den store udskiftning i kanalerne – lidt er faldet ud – nye er 
komme til. 
De store trækker mere og mere til sig, laver egenproduktioner og bestemmer, 
hvilket indhold der skal være 
i de forskellige pakker. 
Og uanset hvad vi forsøger at forhandle hjem til en god pris, overrules det gang på 
gang af de helt ufatteligt 
dyre sportskoncessioner, der slår bunden ud på enhver TV-Pakke - også hos 
konkurrenterne!! 
I RMA er vi i en heldige situation, at vi har en bestyrelse, der selv varetager en stor 
del af de daglige 
serviceopgaver – en stor tak for det! – det er blandt andet sådanne ydelser, der er 
med til at hole vores 
kontingenter i den lave ende – set i forhold til mange af de andre foreninger med en 
lignende 
sammensætning. 
De køber ofte disse ydelser hos eks. DKTV, med et væsentligt større 
omkostningsniveau til følge. 
Vi oplever oftere og oftere, at små og mellemstore antenneforeninger ”kaster 
håndklædet i ringen”. 
Det økonomiske pres bliver for stort. 
Man har måske ikke turde at hæve pakkepriserne i takt med at de rent faktisk er 
steget i indkøb, 
eller det er måske blevet for svært at rekruttere nye medlemmer til det frivillige 
bestyrelsesarbejde – ja! 
årsagerne kan være mange. 
Vi har for nyligt set Hinnerup ved Aarhus, blive fusioneret ind i Skanderborg 
Antenneforening 
Og lige før jul blev en af foreningerne i Esbjergområdet ”opslugt” af NORLYS. 
Der er vi heldigvis ikke endnu i Rask Mølle. 
Men der er også foreninger under vores TUKNET paraply, der føler at tiderne er 
hårde. 
 
Alle de medlemmer der ønsker at få en boks, har haft mulighed for at få den – og 
har det stadig. 
Det er første tiltag mod vores nye kommende digitale univers. 
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I året der kommer, tør jeg næsten lægge hovedet på blokken på, at helt nye 
muligheder vil åbne sig. 
For nogen vil det måske være lidt overvældende med alt det nye, for andre super 
spændende med et helt 
vanvittigt udvalg af muligheder for programsammensætninger… 
Men rolig nu – TV-pakkerne forbliver også i vores udvalg. 
Ingen tvivl om, at de kommende 3-5 år, vil revolutionere den måde vi ser TV på – i 
lige så stort omfang, som 
telefonerne gjorde, da de pludseligt blev transportable – og i dag endda med stor 
farveskærm. 
 
Andet nye skud på stammen- efter vores TV-boks, er allerede sendt på markedet… 
TV-streameren fra YouSee så dagens lys i efteråret, og efterspørgslen har været så 
overvældende, at man 
der perioder har været mindre ventetid på at få den. 
Nogle af de ældre teknologier vi ser fjernsyn med/på, kan kommee under pres når 
nye teknologier skal 
implementeres. 
Grib fremtiden!!! 
Discovery tjaaa…. Der er radiotavshed, men nogen påstår, at der er lidt lys i 
kontrolrummet… 
 
I TUK-NET regi arbejder bestyrelsen på højtryk på at undersøge mulighederne i 
markedet. 
Vores nuværende aftaler med YouSee og DKTV udløber om godt 2 år, og et år 
inden skal vi være helt klare i 
spyttet på, hvilken måde vi tænker at drive vores antenne-signalanlæg på i 
fremtiden. 
Og det bruger vi faktisk rigtig mange ressourcer på. 
Vi arbejder også på branding af vores 8 foreninger, om tilpasninger af vores 
hjemmesider og forsøger at 
fremstå med et tidssvarende look. 
Denne del tager vi også lokalt hul på i aften, når vi skal beslutte en ændring af 
vores vedtægter og et nyt 
navn til vores forening. 
 
Tak til jer der møder op til vores generalforsamlinger – og til alle jer der har set 
”lyset” i at være medlem af 
en lokal forankret antenneforening – det er vores overlevelse, der sikrer billigt 
internet og Tv-programmer. 
Tak til hele vores arbejdsomme bestyrelse 
Det er en fornøjelse at være en del af et team 
 
Bjarne Larsen spørger ind til om der kan være grobund for at have flere foreninger 
ind under TUK-net? 
Vi startede 7 foreninger og nu er vi 8. Men der er lidt udfordringer i forhold til 
priserne grundet den dyre fiber løsning.  
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Formandens beretning blev enstemmigt vedtaget uden kommentarer. 
 

3. Aflæggelse af revideret regnskab. 
 
Regnskab blev gennemgået hvor årets resultat giver et plus på kr. 125.315.- 
Dette skyldes blandt andet lavere elpriser og andre færre udgifter.  
 
Foreningen har en formue på kr. 895.649.- 
Yderligere oplyst om eventualforpligtelsen ift. aftalen med Yousee. 
 
Preben spørger ind til hvad formuen eventuelt skal bruges til.  
 
Beretning blev enstemmigt vedtaget uden kommentarer. 

 
4. Indkomne forslag  

 
Ingen modtaget.  

 
5. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent. 

 
Budget for 2024 blev gennemgået, hvor indtægter med de nye pakkepriser blev 
gennemgået samt faste udgifter for 2024. 
Dermed ender vi på forslag til endeligt grundkontingent for 2024 på kr. 216 tillagt 
prisen for den pakke, man vælger. 
 
Hvis man sammenligner foreningens priser ift. Tørring og Grejs, ligger den lavere. 
Hvis vi sammenligner med Norlys ligger vi rigtig godt prismæssigt.  
 
Preben spørger ind til om der er flere der fravælger TV og ”kun” har bredbånd 
onley. – men der er ikke nogen dårlig forretning for os.  
Jack spørger til de unge mennesker under 30 år – er der en forretning i kun 
bredbånd onley for foreningen. Og ja det er en god forretning for os.  
 
Budgettet blev enstemmigt vedtaget uden kommentarer 

 
6. Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter 

 
På valg til bestyrelsen: 
  
1. Torben Wang Sørensen (modtager genvalg) 

2. John Danielsen (modtager genvalg) 

3. Martin H. Holten (modtager genvalg) 

 
På valg som bestyrelsessuppleant: 
 
1. Thomas Pold Sejr (modtager genvalg) 
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2. Finn Gertsen (modtager genvalg) 

 
7. Valg af revisorer og revisorsuppleant 

 
1. Poul Erik Laurberg (modtager genvalg) 

 
2. Arne Hansen (modtager ikke genvalg) 
 

Da Arne Hansen efter mange års tro tjeneste på posten som revisor i Rask 
Mølle Antennelaug, har valgt at trække sig tilbage – og nyde lidt mere fritid,  
vil bestyrelsen pege på Hans Pedersen som ny revisor. 
 

 På valg som revisorsuppleant: 
 

1. Preben Olsen (modtager genvalg) 
 

 
8. Eventuelt. 

Finn spørger ind til Play. – det kan han få nemt med boksen, eventuelt med tilkøb af 
point.  
Jack er glad for mellempakken der er ingen bøvl.  

Ib synes TA skal påskønnes           

 


